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SV SPORTING’70  
A L G E M E N E  L E D E N V E R G A D E R I N G  
 
VERSLAG ALV 24 januari 2022 
 
Aanwezig:  Liesbeth Arends, Willem Muilenburg, Arno Ploeg, Arjan Scheer, Bart van Steen, Mark Kiela, 
David van Tongeren, Simon van der Weij, Bas van Kortenhof, Arjen van Ree, Erica van Hall, Erik Nolles, 
Luis Gregori, Jaap Boer, Koos Zagema, Alex Kouwenhoven, André Moestaredjo, Ronald Visser 
 
Afwezig: Rick Hendriks 
 
Agenda  
  

1. Opening en mededelingen  
  

2. Vaststellen agenda  
  
3. Vaststellen notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 12 juli 2021  

  
4. Vaststellen jaarverslag 2020/2021 

  
5. Financiën:  

• Jaarverslag 2020/2021 
• Vaststelling jaarverslag 2020/2021 
  

6. Bestuur  
• Herverkiezing bestuurslid Meisjes, kandidaat gesteld vanuit het bestuur:  

M. Kiela 
  

7. Focusgebieden  
• Corona 
• Exploitatie en beheer paviljoen 
• Stichting Spovo 
• Sportpark Voordorp – Sporthal 
• Variabele speeldag 
• Meiden- en vrouwenvoetbal (update) 
• Technisch jeugdbeleid (update) 

  
8. Vanuit de commissies c.a. 

• Duurzaamheidscommissie 
• Vrijwilligers 

 
9. Lustrum 

 
10. W.v.t.t.k. 

  
11. Rondvraag  
  
12. Sluiting  
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Verslag  
  

1. Opening en mededelingen  
De voorzitter opent de digitale vergadering om 20.00 uur en heet de deelnemers van 
harte welkom. Er is een bericht van verhindering ontvangen van Rick Hendriks.    

 
2. Vaststellen agenda  

Er zijn geen opmerkingen of suggesties. De agenda wordt vastgesteld.    
 

3. Vaststellen notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 12 juli 2021  
De datum van de notulen is niet correct. De datum moet zijn 12 juli 2021 en niet 
2020. Er zijn geen verdere opmerkingen. De notulen worden vastgesteld. 

 
4. Vaststellen jaarverslag 2020/2021  

In het jaarverslag ontbreekt de bijdrage van Walking Football. Helaas werd de bijdrage 
te laat ontvangen om deze nog in het verslag te kunnen opnemen. Het aantal leden 
bij Walking Football groeit dusdanig dat wordt overwogen twee groepen te gaan 
samenstellen.  
Aangezien er voor het overige geen opmerkingen of vragen zijn, wordt het jaarverslag 
2020/2021 vastgesteld als goedgekeurd.  

  
5. Financiën  

• Jaarverslag 2020/2021 
Vanwege de coronamaatregelen is het afgelopen jaar de kantine alleen in september 
open geweest. Desalniettemin bedragen de kantineopbrengsten per saldo 9.000 
euro. Er is bezuinigd op diverse posten, zoals “personeel”. De wedstrijdbijdrage van 
de KNVB is komen te vervallen. Er waren nauwelijks activiteiten en het was mogelijk 
op de accommodatie te bezuinigen. Verder is er gebruik gemaakt van de 
steunmaatregelen vanuit de overheid, landelijk en lokaal. Dit alles heeft geresulteerd 
in een klein positief resultaat.  
De contributies zijn het afgelopen seizoen geïnd. Er zal worden nagegaan of de 
mogelijkheid bestaat eventueel contributie te compenseren, vooral richting 
senioren.  
De balanspositie per 30 juni 2021 is gezond. De liquiditeitspositie is verbeterd. Voor 
wat betreft dat laatste staan daar wel toekomstige verplichtingen jegens diverse 
partijen tegenover.  
Er is een extra reservering opgenomen voor diverse materialen en onderhoud. Een 
nadelig effect van corona was, dat het complex er vaak verlaten bij lag. Dit heeft tot 
vandalisme geleid. Ook zijn er materialen ontvreemd of kapotgegaan. Het was dan 
ook noodzakelijk aan het begin van het seizoen kosten te maken voor vervanging en 
aanvulling van beschadigde en vervreemde materialen.  
Het vermogen is door het geringe positieve resultaat toegenomen tot 17.000 euro.   
 

• Vaststelling jaarverslag 2020/2021 
Eind 2020 heeft er een overleg plaatsgevonden met de kascontrolecommissie 
waarbij de stukken zijn doorgenomen. De commissie heeft een goedkeurende 
verklaring af kunnen geven, welke op 10 november 2021 is ondertekend door de 
heer Van Hoeijen en de heer Zetsma. Beide heren worden bedankt voor de inzet en 
positieve inbreng.  
In stemming wordt gebracht de vaststelling van het jaarverslag 2020/2021 en het 
verlenen van decharge voor het door het bestuurde gevoerde financiële beleid.  
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Besluit: de vergadering stelt unaniem het financiële jaarverslag 2020/2021 vast en 
verleent het bestuur unaniem decharge voor het gevoerde beleid in het seizoen 
2020/2021. 
 
De penningmeester wordt hartelijk bedankt voor de inspanningen in deze onzekere 
periode. Het is een prachtig resultaat dat het mogelijk was zwarte cijfers te kunnen 
schrijven.  
 

6. Bestuur 
• Herverkiezing bestuurslid Meisjes 

De eerste termijn van Mark Kiela loopt af. Hij heeft aangegeven graag nog door te 
gaan. Een herverkiezing wordt door het bestuur van harte ondersteund en gedragen. 
De vergadering wordt gevraagd akkoord te gaan met de herbenoeming van Mark 
Kiela als bestuurslid Meisjes.  
Mark Kiela licht toe waarom hij graag door wil gaan als bestuurslid Meisjes. De 
afgelopen drie jaar zijn als erg leuk ervaren. Meisjesvoetbal is nog in ontwikkeling en 
het is leuk om daaraan een bijdrage te kunnen leveren.  
Uitslag: de vergadering stemt unaniem voor de herbenoeming van Mark Kiela als 
bestuurslid Meisjes. 
Mark Keila wordt gefeliciteerd met zijn herbenoeming.  

 
7. Focusgebieden   

• Corona  
Wellicht is er enige reden tot vreugde, omdat binnenkort enige versoepelingen zullen 
plaatsvinden en dat publiek weer bij de wedstrijden aanwezig mag zijn. Van de KNVB 
is het bericht ontvangen, dat indien mogelijk, op 15 februari 2022 wordt gestart met 
de competitie en dan kunnen alle competities op de reguliere manier worden 
uitgespeeld. Het plan is om met Pasen een dubbelprogramma af te werken. Ook rond 
Hemelvaartsdag wordt er gevoetbald.  
 

• Exploitatie en beheer paviljoen 
Het bestuur is voornemens om met ingang van het nieuwe seizoen de exploitatie van 
de kantine anders in te richten, bijvoorbeeld door deze te verpachten. Er wordt 
gezocht naar partijen die hierin een rol zouden kunnen en willen spelen. 
Ontwikkelingen in wet- en regelgeving in combinatie met het op handen zijnde 
vertrek van Nel van Dijk maakt dat het bestuur zich oriënteert hoe de exploitatie van 
de kantine vorm gegeven moet worden in en vanaf het nieuwe seizoen.  
Alle leden worden opgeroepen om zich te melden als er interesse bestaat om een rol 
te spelen in het pachten van de kantine of om op een ander manier een bijdrage in 
dit verband te leveren.  
Belangrijk daarbij is wel dat Sporting, Sporting moet blijven. Daarbij moet het 
mogelijk blijven voor de vereniging om de prijzen in en het assortiment van de 
kantine mede te bepalen. Ook zou het wenselijk zijn bekenden achter de bar te 
hebben. Er wordt ook gezocht naar partners die kunnen helpen bij het beheer van 
het paviljoen. Idealiter gaat het om een combinatie van een samenwerking met een 
derde partij die ziet op exploitatie en beheer.  Op dit moment gaat er immers 
onevenredig veel tijd en aandacht van bestuursleden naar het beheer van het 
paviljoen.  
De heer Van Steen merkt op dat het mooi zou zijn als een mix kan worden gevonden, 
want daarmee wordt het beheer een stuk eenvoudiger. Tegelijkertijd is de kracht van 
een vrijwilligersorganisatie, dat goed zichtbaar is, dat ouders de handen uit de 
mouwen moeten steken. Dat zou op de een of andere manier moeten worden 
gecontinueerd. Als hiervan afstand wordt genomen door alles uit te besteden, dan is 
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het bijna onmogelijk om de eigen cultuur vast te houden. De bereidwilligheid van 
ouders om te helpen is extreem hoog en dat moet worden gekoesterd.  
De voorzitter benadrukt dat hierover goed is nagedacht en is er ook bij andere 
verenigingen in de keuken zal worden gekeken. Er wordt gezocht naar herkenbare 
gezichten, bekende mensen om de Sporting sfeer te waarborgen. Suggesties zijn 
uiteraard van harte welkom.   
 

• Stichting Spovo 
De banden tussen de sportvereniging Sporting 70 en stichting Spovo worden 
aangehaald. Het huidige bestuur van Spovo gaat terugtreden en zal worden 
vervangen door het dagelijks bestuur van Sporting 70. Op deze manier worden de 
lijnen tussen vereniging en stichting ingekort. Sporting 70 dankt Marjard Krijger en 
Michel Smid voor hun jarenlange inzet voor de stichting Spovo.  
 

• Sportpark Voordorp – Sporthal 
Er wordt een update gegeven over de sporthal. Het schijnt dat het nog steeds de 
bedoeling is dat de sporthal er gaat komen. Er is echter bericht van de gemeente 
ontvangen dat de huidige projectleider de opdracht terug heeft gegeven. Dit 
betekent dat het traject vertraging zal oplopen. De gemeente roept op om in de 
omgeving van de betrokken verenigingen te kijken of er personen beschikbaar zijn 
die daarin een rol kunnen vervullen. Hopelijk zal de gemeente erin slagen redelijk 
snel een projectleider te vinden, zodat het mogelijk is concrete stappen te gaan 
zetten.  
De Bart van Steen merkt op dat de stichting Spovo om een financiële reden in stand 
werd gehouden. Verandert deze situatie of blijft het financiële voordeel behouden? 
De Arno Ploeg licht toe dat dat had te maken met een verrekenmogelijkheid van btw 
voor sportinstellingen. Vanuit de overheid is door deze verrekenmogelijkheid een 
streep gezet waarmee het bijbehorende fiscale voordeel is verdwenen.  
 

• Variabele speeldag 
De variabele speeldag is al eerder aan de orde geweest en wordt alleen maar actueler 
in Utrecht. Sporting werkt daar in ruimte mate aan mee. In Utrecht is er met name 
te weinig speelcapaciteit op zaterdag. Het liefst wordt met zoveel mogelijk Utrechtse 
clubs nagegaan of er niet efficiënter gebruik kan worden gemaakt van de bestaande 
speelcapaciteit door ook op vrijdagavond, zondag of doordeweekse avonden te 
spelen.   
Gelukkig zien steeds meer partijen in dat dit nodig is. Het zal naar verwachting in de 
toekomst alleen maar meer noodzakelijk worden om een soort weekendcompetitie 
in te stellen. 
Bart van Steen vult aan dat er in het land meer bewegingen zijn. Zo heeft de KNVB 
de mogelijkheid gecreëerd om horizontaal over te stappen van speeldag. Daarnaast 
heeft de stuurgroep 2030 een overleg gehad met de KNVB waarin besproken is dat 
er meer ruimte voor de variabele speeldag moet komen, in combinatie met 
weekendvoetbal. Dus weg van de zaterdag en zondag als aparte speeldag. Het 
probleem voor de KNVB daarbij is, dat maar in een beperkt deel van het land deze 
behoefte bestaat.  
In de Vergadering van Aangeslotenen van SportUtrecht is het onderwerp ook 
besproken. De stuurgroep 2030 is begonnen om te trachten het thema beter op de 
agenda van de KNVB te krijgen, zodat op kortere termijn meer wordt gedaan. Een 
van de obstakels is dat de systemen en ook de manier van inplannen van de KNVB 
nog niet meewerken. De komende maanden zal met een aantal clubs in Utrecht in 
overleg worden getreden om te kijken wat zij nodig hebben om ook de stap te gaan 
maken. 
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• Update Meiden- en Vrouwenvoetbal 

De KNVB heeft geconstateerd dat de huidige competitie niet meer geheel aansluit bij 
de ontwikkelingen. Er is een onderzoek uitgezet bij speelsters. Hieruit is 
voortgekomen, dat er behoefte is aan wedstrijden die meer zitten op het niveau van 
de speelsters. Er is een groot niveauverschil. Vaak zijn er binnen de teams te grote 
leeftijdsverschillen. Dat is vooral het geval bij clubs die nog niet zoveel meisjes 
hebben en die dan maar veel jongere spelers inzetten om het team compleet te 
krijgen.  
Het is de bedoeling om een competitie te starten in leeftijdscategorieën MO13, 
MO15, MO17 en MO20. Dat laatste is vooral, omdat bij de overstap naar de senioren 
er veel uitval is. De jeugdcompetitie wordt met een jaar verlengd, zodat de speelsters 
langer worden gebonden en dan hopelijk een gemakkelijkere overstap kunnen 
maken.  
De andere mogelijkheid is de competitie te splitsen in twee delen, namelijk de A- en 
B-categorie. De A-categorie voor de hoofdklasse, eerste klasse en de B-categorie 
voor de wat lagere teams. Het bijzondere is, dat de teams die in de B-categorie spelen 
de mogelijkheid krijgen om negen tegen negen te spelen. Hierbij zal over de hele 
lengte van het veld worden gespeeld. Het zijn niet twee verschillende competities. 
Het uitgangspunt is elf tegen elf, maar als een team een keer negen tegen negen wil 
spelen, dan is dat mogelijk. Ook is het mogelijk dat een team vast negen tegen speelt. 
De competitie wordt in meerdere fases ingedeeld. Er wordt geen bekertoernooi 
meer gespeeld. Daarvoor in de plaats komt er een toernooi wat aan het einde van 
het seizoen wordt georganiseerd. De plannen zullen volgend seizoen al ingaan, maar 
het is nog een pilot, zodat het een of ander kan worden gewijzigd.  
 

• Update technisch jeugdbeleid 
Als leidraad voor het technisch jeugdbeleid is er een concept-document opgesteld. 
Dit document zal ook op de website worden geplaatst en kan aan nieuwe leden 
worden verstrekt, zodat zij meer informatie over de club hebben en wat er van en 
door de club mag worden verwacht. Het is een dynamische document en niet in 
beton gegoten, zodat het kan worden aangepast. Ook zal het regelmatig worden 
geüpdatet. Iedereen wordt uitgenodigd te reageren, zodat het volgende 
najaarsvergadering kan worden vastgesteld.   
  

8. Vanuit de commissies c.a. 
• Duurzaamheidscommissie 

Er is een energiescan gemaakt. Er is een berekening gemaakt van de maatregelen die 
worden voorgesteld op de korte en middellange termijn.  
Momenteel wordt gewerkt aan een advies dat aan het bestuur wordt overhandigd. 
Daarin wordt aangegeven welke maatregelen bruikbaar worden geacht binnen 
Sporting en budgettair haalbaar zijn. Het bestuur kan daarna een oordeel geven. Er 
is ook gewerkt aan een pagina op de website, wat kan worden gecombineerd met de 
komende nieuwsbrief. Ook zal aan het bestuur van Spovo worden gevraagd hoe hoog 
het budget voor duurzaamheidsmaatregelen kan worden vastgesteld. 

 
• Vrijwilligers 

Ondanks alle coronaproblemen was Sporting de afgelopen jaren een hele vitale 
vereniging, maar dat kan alleen maar met de hulp en inbreng van alle vrijwilligers. 
Dat maakt Sporting. Een diepe buiging en een luid applaus voor alle vrijwilligers.  
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9.  Lustrum  
Voor het nog te vieren 50-jarig jubileum van Sporting zit er nog steeds geld in kas. Het 
plan was om in december 2020 een galafeest te organiseren. Door allerlei 
coronaperikelen moest het feest worden geannuleerd. De feestcommissie is in functie 
gebleven. Zij hebben de opdracht gekregen om een spetterend feest te gaan 
organiseren. Zodra er gelegenheid is om een feest te vieren, zal dat kenbaar worden 
gemaakt en zal alsnog het 50-jarig jubileum van Sporting knallend worden gevierd. 
 

10. W.v.t.t.k. 
In de afgelopen maanden is er veel contact geweest met de VSK-commissie. VSK staat 
voor Veilig Sportklimaat Sporting 70. In december jl. is besloten een scan te laten 
uitvoeren door een onafhankelijk bureau. De kosten worden betaald door NOC*NSF. 
Met de scan wordt vastgesteld hoe veilig Sporting 70 nu werkelijk is. De VSK-
commissie zou graag uitbreiden met jeugdleden, zodat een lid van bijvoorbeeld MO19 
of JO19, maar ook MO17 zitting gaan nemen in deze commissie, omdat zij nog beter 
kunnen aangeven wat er niet correct is. Dit kan variëren van verlichting tot looproutes 
et cetera. Maar ook gezien alle commotie van de afgelopen tijd moet iedereen 
bijzonder alert blijven en moet een veilig sportklimaat op de agenda worden 
gehouden.  

11. Rondvraag  
Van de rondvraag zal geen gebruik worden gemaakt.  
 

12. Sluiting  
De heer Van Ree wil het bestuur bedanken, want het is een heel moeilijk jaar 
geweest. De complimenten voor de inzet en alle leden van Sporting mogen trots op 
het bestuur zijn.  
 
De voorzitter bedankt voor de mooie woorden en de inbreng. De vergadering wordt 
om 21.00 uur gesloten.  
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